
Styrelsemöte 2024-04-06

Närvarande:

Anna Dahlgren, Isabelle Clarén, Eva Lennartsson, Ulla Desombre, Mats Nilsson,

Karolina Nilsson. Kajsa Fexe deltog via Face-time.

Dagordning:

1. Mötet öppnas

2. Föreläsning av Anders Wirdheim lördag den 20 april kl 16.00 på

Kuststationen. Annonseras via Facebook och anslagstavlor mm.

3. Strandstädning onsdag den 1 maj med början kl 10.00, Samling utanför

Göstas. Föreningen bjuder på kaffe, saft och bullar efteråt.

4. Gökotta med Kerstin Teutsch torsdag den 9 maj.

Start utanför minigolfen kl 06.00. Om någon deltagare spelar något instrument

medtages det gärna.

5. Steningedagen är inställd i år då arbetskraft har efterlysts, men visat intresse

saknas.

6. Angående midsommarfirande frågar Anna Ann Jornerus Tenfält om hon som

föregående år kan ansvara för detta tillsammans med Isabelle och Karolina,

som fixar stången och blommor till denna. Angående inköp av högtalare så

flyttas det beslutet till nästa årsmöte.

7. Nästa årsmöte: tisdag den 6 augusti kl 18.00 i sockenstugan. Förslag på

föreläsare angående föroreningar efter Steninge glasbruk.

8. Riset på midsommarängen är borttaget. Mats och Else som initierat detta har

tillsammans med Mats Lindestaf, Pernilla och Patrik Pålsson och Thomas

Davidsson, genomfört detta.

9. Angående trasiga brädor på piren kontaktar Mats, Michael Coyet och Magnus

Tenfält för utbyte av dessa.



10. Anslagstavlan utanför Göstas är flyttad till motsatt sida enligt tidigare

överenskommelse med Halmstad kommun.

11. Dialog om genomförd konsultrapport och riskbedömning som är genomförda

om Steninge glasbruk. Styrelsen har vid tidigare tillfälle informerats av Pär

Hylander, projektsamordnare på samhällsbyggnadsavdelningen

kommunledningsförvaltningen i Halmstad kommun om att mätningar gjorts.

Ny kontakt har tagits med Thomas Sjöstedt Halmstad kommun bl a angående

den information som ges på anslagen angående markföroreningar i området

mellan sanddynerna och Kustvägen. Styrelsen önskar mer information om

förekomst, påverkan och ev framtida åtgärder.

12. Isabelle har varit i kontakt med Halmstad kommuns kommunekolog Joel

Jansson angående utökning av naturreservat. Joel kommer gärna till Steninge

och går med styrelsen i området för att rekognosera möjligheten till detta.

13.Nästa styrelsemöte: söndag den 5 maj kl 09.00 hos Isabelle. Om möjligt

deltar Katarina Gårdemark.

Vid pennan: Eva


